
Referat fra årsmøtet 22.5.2012 

Referat fra Årsmøtet i Marinevold Hageby velforening 22.5.2012. 

Antall stemmeberettigede husstander: 14 

Tre beboere (Reidun Schmitz, Helga Guttormsen og Jon Enger) har falt fra siste år, og dette ble 

markert med ett minutts stillhet. 

Referat fra årsmøtet og styremøter legges ut på hjemmesiden vår www.marinevold.org 

1. Valg av dirigent og referent. 

Dirigent: ElseBeth Lyse 

Referent: Arild Pedersen 

2. Årsberetning. 

Arild Pedersen gjennomgikk årsberetningen (vedlagt innkallelsen til årsmøtet). 

I merknader til årsberetningen ble det spesielt kommentert plassering av matutlegg for rottegift. 

Noen ønsker ikke disse på sitt område, mens andre ønsker dette. Det tas kontakt med Rentokil for 

eventuell flytting. Det ble videre kommentert at styret bør informere om at anlegging av kompost 

bør unngås, spesielt bruk av matavfall i slike komposter. Det ble videre en diskusjon rundt 

naboforhold: I et tilfelle er det fortsatt problemer, tross innklaging til beboer og kommunen. Styret 

bes følge opp dette. Øvrige forhold bør ordnes i minnelighet mellom naboer, men styret kan være 

rådgivende. Det er ønskelig med en dugnad/nabotreff før ferien. Det nye styret tar standpunkt til 

dette. 

3. Regnskap for 2011. 

Regnskapet ble godkjent uten vesentlige merknader 

4. Innkomne forslag. 

Det er kommet inn kun ett forslag: Brøyting og strøing i ”midtigata”. Styrets forslag ble behandlet i 

forbindelse med budsjett for 2012 

5 Budsjettforslag og fastsetting av medlemskontigent. 

I forhold til foreslått budsjett, ble følgende endringer foreslått og vedtatt: 

http://www.marinevold.org/?p=201


1. Brøyting/strøing økes til kr 12.000,- (fra kr 6000,-). Dette bør omfatte begge blindveiene i 

området. Det nye styret tar kontakt med kommunen for å avklare ansvarsforhold for brøyting. 

2. Kjøring av hageavfall reduseres til kr 2000,- (fra kr 2500,-) 

3. Øvrige poster beholdes, men med følgende merknader: Kasse for strøsand bør anskaffes 

gjennom kommunen. Div vedlikehold på huset og fellesområdet som nedfallsrør takrenne, 

reparasjon av gjerde, oppussing av lekeapparat. Det kan være mulig å søke kommunen om midler 

til lekeapparat, da området skal være disponibelt for allmenn tilgang. 

6. Valg av nytt styre. 

. 

Det nye styret får følgende sammensetning: 

Formann: Elsbeth Lyse, Harald Hardrådes gate 33A 

Ruth Holden, Magnus den Godes gate 27B 

Geir Ove Strand, Magnus den Godes gate 11A 

Norbert Trapp-Hornberg, Harald Hardrådes gate 23B 

Lars Hegglund, Abels gate 4 

Mary Arnesen, Magnus Den Godes gt 19 B 

Arild Pedersen, Udbyes gate 12A 

Det nye styret konstituerer seg i første styremøte. 

Valgkomite: 

Gunnar Stavnes 

Tore Almenning 

Revisor: 

Anna Hegglund 

Bente Hogstad 

Årsmøtet heves! 

 


